

FOOD SAFETY POLICY

MTE GLOBAL company's policy is to offer the best level of trading services to the clients. To achieve this operational standard, we have established, implemented, and maintained a food safety policy that:

1. Is appropriate to the purpose and context of our organization.
2. Provides a framework for setting and reviewing the objectives of Food Safety Management System.
1. Comply with all applicable food safety laws and regulations by setting, monitoring, and maintaining internal standards and requirements to maintain quality and safety of our products which gives customer satisfaction.
2. Identify, eliminate & minimize all possible physical, chemical, microbiological and allergen contamination at the earliest possible stage in the process, by using time & temperature control and monitoring procedures at those points critical to food safety.
3. Understanding the customer and hence giving top priority to their needs, the safety of food resulting in customer satisfaction.
4. Continually improve our products and their related processes and services
5. Continually improve the competence of our employees in areas of food safety and provide opportunities for fulfilment and growth.
6. Always apply both industry guides and government food safety codes.

To ensure implementation of the Food Safety Policy, products have developed and implemented a Food Safety Management System based on **ISO 22000** requirements. It shall be ensured that the Food Safety Policy is communicated and understood within the organization.

This food safety policy is communicated implemented and maintained throughout the organization and reviewed for continued suitability.

GM



سياسة السلامة الغذائية

تتمثل سياسة شركة ام تي اي غلوبال في تقديم الخدمات التجارية بأعلى مستوى لعملائها. ولتحقيق ذلك عملياً قمنا باستحداث سياسة السلامة الغذائية وتنفيذها والالتزام بها وهي سياسة سلامة غذائية:

- 1- تتناسب مع هدف وسياق منظمنا.
 - 2- توفر اطاراً مناسباً لصياغة أهداف نظام السلامة الغذائية ومراجعتها وتدقيقها.
 - 3- تمتثل لجميع قوانين ولوائح سلامة الأغذية المعمول بها، وذلك من خلال وضع معايير داخلية ومتطلبات ومراجعتها والسير عليها، للحفاظ على جودة وسلامة منتجاتنا، مما يمنح الرضا العميل.
 - 4- تحديد وتقليل وإزالة جميع أنواع التلوث الفيزيائي والكيميائي والميكروبيولوجي ومسببات الحساسية المحتملة في أسرع وقت ممكن، وذلك بإتباع إجراءات تتيح لنا التحكم بالوقت ودرجة الحرارة ودوام مراقبة نقاط التحكم (النقاط الحرجة) لضمان سلامة الأغذية.
 - 5- فهم العميل بشكل جيد وبالتالي إعطاء أولوية لتفضيلات العميل من خلال سياسة السلامة الغذائية المتبعة.
 - 6- التحسين المستمر لمنتجاتنا والاجراءات والخدمات ذات الصلة بها.
 - 7- التحسين المستمر لكفاءة موظفينا في مجالات السلامة الغذائية وتوفير فرص لتطبيق سياسة السلامة الغذائية نمو الشركة.
 - 8- التطبيق المستمر لكل من التعليمات والارشادات الصناعية وقوانين سلامة الأغذية الحكومية.
- لضمان تنفيذ سياسة السلامة الغذائية، طورت الشركة المنتجات ونفذت نظم إدارة السلامة الغذائية بناء على متطلبات ISO 22000 ويجب التأكد من أن سياسة السلامة الغذائية يتم إبلاغها وفهمها داخل المنظمة.

يتم تعميم سياسة السلامة الغذائية هذه وتنفيذها والحفاظ عليها في جميع أنحاء المنظمة ومراجعتها للتأكد من استمرار ملاءمتها للمستجدات.



المدير العام